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Päevakord 

1)  Ülevaade Puhja lasteaia lasteaiakohtadest 

2) Puhja Lasteaed pääsusilm 2022-2023 õppeaasta kokkuvõte 

3) Ülevaade sisehindamise aruandest 2019-2023 

4) Ülevaade Puhja lasteaia arengukavast (al 2024) 

5) Ülevaade parendust vajavatest tegevustest lasteaias 

6) Muud jooksvad teemad 

Koosolek 

1) Ülevaade Puhja lasteaia lasteaiakohtadest   

Leelo andis hoolekogule ülevaate, palju on hetkeseisuga lapsi Puhja lasteaia järjekorras, kellele 

kohta pakkuda ei ole: 1-2-aastaseid  - 10 last, 2-aastaseid – 4 last, 3-aastaseid – 4 last, 5-

aastaseid – 3 last, 6-aastaseid – 2 last ning 7-aastaseid – 3 last (6-7-aastased ei ole valda sisse 

kirjutatud). 

Loodetud konteinerit, et saaks avada sügisel 2 sõimerühma, kahjuks tulemas ei ole (hange 

ebaõnnestus). 

2) Puhja Lasteaed pääsusilm 2022-2023 õppeaasta kokkuvõte 

Leelo kandis ette kokkuvõtte õppeaastast (slaidid lisatud protokollile). Hoolekogu võttis 

kokkuvõtte teadmiseks. 

3) Ülevaade sisehindamise aruandest 2019-2023 

Leelo andis aruandest ülevaate.   

Tõstatunud teemad – projektid: lasteaias ei ole olemas kindlat projektide kirjutajat ning selles osas 

on meil arenguruumi. Otsime koostöö kohti, et seda poolt arendada (nt Nõo lasteaiaga). 

Hoolekogu tegi ettepaneku valla esindajale, et ka vald võiks omalt poolt toetada lasteaedasid 

selle teemaga  edastades näiteks info erinevatest projektidest, mis lähiajal on avanemas ja 

kuhu lasteaiad saaksid taotlusi esitada. 

Hoolekogu tegi omapoolsed märkused/ettepanekud aruandele, mille Leelo lubas aruandesse sisse 

viia. Hoolekogu kinnitas ükshäälselt sisehindamise aruande. 



4) Ülevaade Puhja lasteaia arengukavast (al 2024) 

Leelo andis ülevaate lasteaia uuest arengukavast. Hoolekogu tegi endapoolsed märkused 

/ettepanekud arengukavale. 

5) Ülevaade parendust vajavatest tegevustest lasteaias 

Andrus näitas, millises järgus on varasemalt kirjeldatud tegevused/asjad, mis vajavad lasteaias 

parendamist/uuendamist jne. Nimekirjas toodud tegevustest 6 punkti sai selle õppeaasta 

jooksul nö täidetud. 

6) Muud teemad 

 Hoolekogu uuris, mis on saanud võlglaste teemast. Leelo – muutusi selles osas üldjoontes 

pole ning keeruline on ka midagi rohkemat teha. Sellepärast pere teisi lapsi ukse taha jätta 

ei saa, kui vanemate laste osas on tasu maksmata. Võlglastel on ka maksegraafikud, aga 

tihtipeale on graafikud sellised, et kuumakse on väiksem, kui lasteaia tasu kuus ehk 

lõppkokkuvõttes võlg ikka suureneb. 

 Maskoti konkurss – Leelo tutvustus laekunud kavandeid ning palus hoolekogu hulgast ühte 

esindajat komisjoni, et võitja välja valida. Kerli on nõus esindama hoolekogu maskoti 

valimisel. 

 Hoolekogu ettepanek lasteaiale - lasteaia sündmustest võiks varasemalt teatada. Viimasel 

ajal on info väga hilja tulnud (a la päev enne minekut vms). Iga kuu alguses või juba eelmise 

kuu lõpus võiks näiteks kuvada kõik kuu sündmused. Lisaks võiks ELIISi kirjade sisu olla 

konkreetne ja täpne. Leelo võttis info teadmiseks ning lubas seda ka rühmaõpetajatele 

jagada. 

 

 

 

     Maris Toomessalu               Andrus Mäll  

     (allkirjastatud digitaalselt)   (allkirjastatud digitaalselt) 


